
1 
 

Protokół nr 1/24 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 25 czerwca 2024 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w sali nr 18, Starostwo Powiatowe w Wołowie 

Plac Piastowski 2 w godz. 12.00 – 13.19 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

 

Obecni: 

 

1. Agnieszka Łukaszewska - Przewodnicząca 

2. Rafał Borzyński 

3. Janusz Dziarski 

4. Paweł Gołąb 

5. Beata Gryga 

6. Jan Janas 

7. Paweł Pirek  

8. Bohdan Stawiski  

9. Józef Szumilas 

10. Rafał Zając 

 

Nieobecni: 

 

1. Marek Cukrowski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych- Pani Katarzyna Fęglerska. 

 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury  

i Sportu,  przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rekrutacja do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wołowski. 

4. Informacja o realizacji projektów finansowych ze środków zewnętrznych. 

5. Rozpatrzenie wniosków o Stypendium Starosty. 

6. Pomoc społeczna w Powiecie Wołowskim – informacja w zakresie funkcjonujących ośrodków 

wsparcia. 

7. Informacja w zakresie służby zdrowia. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA; 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Borzyński, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jan Janas, Agnieszka Łukaszewska, 

Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał Zając 

 

NIEOBECNI (1) 

Marek Cukrowski 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty przez Komisję jednogłośnie. 

 

Ad 3. Rekrutacja do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wołowski. 

Głos w sprawie zabrała Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, P. 

Katarzyna Fęglerska i przedstawiła informacje związane z rekrutacją wraz z analizą danych. Ze 

wstępnych danych wynika, iż z 221 absolwentów 195 wybrało szkoły Powiatu. Nabór elektroniczny 

został zamknięty 19.06. Absolwenci będą przedkładać dokumenty w szkołach.  

 

Radny Paweł Pirek zapytał jakiego wyboru dokonała pozostała liczba 26 absolwentów. 

 

P. Katarzyna Fęglerska odpowiedziała, iż nie posiada takich informacji, Dodała, że wyników naborów 

w systemie nie można zmienić. Teraz uczniowie będą przedkładać dokumenty.  

 

Wobec braku pytań przystąpiono do kolejnego punktu.  

Ad 4. Informacja o realizacji projektów finansowanych ze środków zewnętrznych. 

P. Katarzyna Fęglerska przedstawiła informację o realizacji projektów finansowanych ze środków 

zewnętrznych.  

Ad 5. Rozpatrzenie wniosków o Stypendium Starosty. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

wymagane kryteria umożliwiające otrzymanie Stypendium Starosty. 

Radny Paweł Pirek zapytał ilu jest kandydatów ubiegających się o stypendium. 

Przewodnicząca Komisji odpowiedziała, iż kandydatów jest 14, z czego 3 nie spełniło kryteriów 

uzyskania stypendium. 

Dyskusja w sprawie osób kwalifikujących się do otrzymania stypendium wraz z weryfikacją 

spełnionych kryteriów przez poszczególnych kandydatów. 

Przewodnicząca nadmieniła o dostępnych środkach finansowych na rzecz stypendiów i przedstawiła 

możliwą kwotę tj. 600 zł na osobę.  

Odczytała kryteria wynikające z uchwały rady w sprawie stypendiów. 
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Dyskusja na temat odmowy przyznania stypendiów uczniom. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosków o Stypendium Starosty – po 600 zł dla uczniów spełniających kryteria. 

Wyniki Głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Borzyński, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jan Janas, Agnieszka Łukaszewska, 

Paweł Pirek, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Marek Cukrowski 

 

Komisja przyznała 11 uczniom stypendia, 3 uczniom odmówiła z uwagi na niespełnione kryteria. 

Ustaliła kwotę po 600 zł stypendium dla ucznia. 

 

Ad 6. Pomoc społeczna w Powiecie Wołowskim – informacja w zakresie funkcjonujących 

ośrodków wsparcia. 

 

P. K. Fęglerska przedstawiła informację na temat placówek opiekuńczo-wychowawczych oraz  

funkcjonujących ośrodków wsparcia w Powiecie Wołowskim. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 7. Informacja w zakresie służby zdrowia. 

Starosta Jan Janas przedstawił informację o sytuacji finansowej spółki medycznej PCM oraz podjętych 

działaniach. Poinformował radnych o nieudzieleniu absolutorium prezesowi spółki. Dodał, że wszystkie 

podejmowane działania mają na celu utrzymanie spółki medycznej PCM. 

Radny Rafał Borzyński nadmienił, iż prezes spółki PCM  nie poinformował wspólników o zawieszeniu 

oddziału oraz o zaprzestaniu świadczenia usług medycznych na oddziale wewnętrznym. 

Radny Bohdan Stawiski zwrócił się z pytaniem do byłego Starosty Powiatu Wołowskiego Pana Janusza 

Dziarskiego o udzielenie informacji w sprawie zakupu samochodu służbowego przez prezesa 

Powiatowego Centrum Medycznego w Wołowie. Kiedy został zakupiony i czy Starosta J. Dziarski 

wiedział o tej sprawie? Jakie nagrody otrzymywał prezes? 

Radny Janusz Dziarski odniósł się do planu restrukturyzacji PCM. 

Starosta Jan Janas odniósł się do zabezpieczenia hipotecznego PCM na rzecz BGK. 

Ad 8. Sprawy różne. 

Radny J. Szumilas wrócił do tematu organizacji roku szkolnego w poszczególnych szkołach, liczbie 

absolwentów oraz jego wpływie na stan zatrudnienia nauczycieli w Powiecie Wołowskim. 

Wobec braku spraw przystąpiono do punktu kolejnego.  

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia. 
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Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 

Edukacji, Kultury i Sportu zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Marta Drabik 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji,  

Kultury i Sportu 

 

Agnieszka Łukaszewska 

 

 


